
Milé děti, 

tři mudrci od východu se nechali vést 

hvězdou s nadějí, že je dovede k Ježíškovi. 

Tuto hvězdu viděly tisíce lidí, ale jen tito tři 

muži v ní viděli znamení, které je dovede 

do cíle. Byli obdarování velkým darem 

naděje.



 
Milé děti, už jste někdy čekaly na něco, na co jste se moc těšily? Třeba na narozeniny, 

na dárek pod stromečkem nebo na to, až si půjdete hrát s kamarády? To je naděje! 

Naděje je, když věříme, že něco dobrého přijde, i když to zatím ještě nevidíme. Naděje 

nás dělá šťastnými, protože víme, že něco krásného je před námi. 

 

 
 

 
Symbolem naděje je kotva. 

 

Naděje v Boha je trochu jako čekat na dárek, ale přitom je to ještě lepší! Věříme, že 

Bůh nás má moc rád a vždycky se o nás stará. I když máme někdy těžký den nebo 

jsme smutní, můžeme věřit, že Bůh má pro nás připravené něco dobrého. Bůh je jako 

náš nejlepší kamarád – vždycky nás slyší, když k němu mluvíme, a chce, abychom byli 

šťastní. 
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